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Rada Miejska w Brzesku 

Radni 

Protokół III/2024 

III Sesja w dniu 26 czerwca 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala obrad Urzędu Miejskiego w Brzesku ul. Bartosza Głowackiego 51 

Obrady rozpoczęto 26 czerwca 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków 

Obecni: 

1) Bogusław Babicz 

2) Barbara Borowiecka 

3) Dariusz Bruc 

4) Franciszek Brzyk 

5) Rafał Cichoński 

6) Jadwiga Dadej 

7) Piotr Duda 

8) Krystyna Gibała 

9) Roman Gurgul 

10) Seweryn Kozub 

11) Adam Kwaśniak 

12) Anna Lubowiecka 

13) Zbigniew Łanocha 

14) Agnieszka Mastalska-Sowa 

15) Agata Podłęcka 

16) Bogusław Sambor 

17) Daniel Szczupał 

18) Kamil Trąba 
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19) Bartłomiej Turlej 

20) Adrian Zaleśny 

 

Nieobecny: Janusz Filip  

 

Ad.1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obradom III Sesji Rady Miejskiej w Brzesku przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adrian Zaleśny, który powitał wszystkich zaproszonych gości, mieszkańców, przybyłych na 

obrady III sesji Rady Miejskiej w Brzesku , kadencji 2024-2029. 

Powitał: Zastępcę Burmistrza Brzeska Pana Grzegorza Bracha, Skarbnik Gminy Panią Celinę 

Łanochę, Sekretarza Gminy, Stanisława Sułka, Radcę Prawnego, Pana Dominika Zycha, 

przedstawicieli służb, Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Brzesku, Starszego Brygadiera Andrzeja Kuftę, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w 

Brzesku,  Nadkomisarza Andrzeja Górkę,  Prezesa Zarządu Brzeskich Zakładów Komunalnych, 

Jana Niedzielskiego, Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Urszulę Białkę, Dyrektora 

Brzeskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marka Dadeja. 

Witam szanownych Państwa, witam zaproszonych gości wedle funkcji, które Państwo 

sprawujecie. 

Następnie zarządził sprawdzenie obecności: 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 20, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne 

OBECNY (20)  

 Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNY (1)  

 Janusz Filip, 
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Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych, a więc wymagana liczba radnych 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny, otrzymaliście Państwo porządek  

w zawiadomieniu, jest dostępny na Państwa tabletach.  

Czy w związku z tym są jakieś pytania lub propozycje zmiany? 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska)  

Zawnioskował o uzupełnienie porządku obrad o 2 projekty uchwał. Pierwszy dotyczy udzielenia 

dotacji celowej parafii rzymskokatolickiej pod nazwą Najświętszej Marii Panny Matki Kościoła  

i Świętego Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, restauratorskie, 

roboty budowlane przy o zabytkach wpisanych do Gminy Ewidencji Zabytków. Drugi projekt 

uchwały, który był przedstawiany na komisjach , jednak nie został wpisany do porządku obrad  

w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób 

doznających przemocy domowej dla Gminy Brzesko na lata 2024 i lata 2030. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny w związku z utworzeniem klubu radnych w 

ramach Rady Miejskiej w Brzesku i decyzją klubu o wyłonieniu członka do reprezentowania 

klubu w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej,  zawnioskował, aby dzisiejszy porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkową uchwałę dotyczącą uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku.   

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski w sprawie zmiany porządku obrad: 

1. Głosowano wniosek w sprawie 

zmiany w porządku obrad sesji , wprowadzenie w pkc.10 ppkt"l " projekt uchwały w sprawie 

:udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. NMP Matki Kościoła i św. Jakuba 

Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 
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Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna  Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

2. Głosowano w sprawie 

zmiany w  porządku obrad sesji , wprowadzenie w pkc.10 ppkt"n" projekt uchwały w sprawie : 

przyjęcia Gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających 

przemocy domowej  dla gminy Brzesko na lata 2024-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna  Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

3. Głosowano wniosek w sprawie 

zmiany w porządku obrad sesji , wprowadzenie w pkc.10 ppkt."o" uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna  Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  odczytał porządek obrad III sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa Małopolskiego, 

Starosty Brzeskiego, Burmistrza Brzeska Komendanta Powiatowego Policji, Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej oraz zaproszonych gości. 

4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej odbytym  

w dniu 29 maja 2024 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od ostatniej sesji. 

7. Zapoznanie się z projektami organizacyjnymi szkół i przedszkoli publicznych, prognoza 

demograficzna, analiza stanu zatrudnienia nauczycieli w placówkach oświatowych Gminy 

Brzesko. 

8. Zapoznanie się z informacją na temat form planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży  

w okresie wakacji w Gminie Brzesko. 

9. Sprawozdanie z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) Raport o stanie Gminy Brzesko za rok 2023r.: 
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  1) debata nad Raportem; 

  2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Brzeska wotum zaufania. 

 b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Brzesko za rok 2023; 

 c) Absolutorium dla Burmistrza Brzeska z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzesko za rok 

2023; 

  1) przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie; 

  2) dyskusja; 

  3) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Brzeska z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Brzesko za rok 2023; 

 d) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2024 ; 

 e) zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2024 - 2041; 

 f) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu osobowego nieoznakowanego. 

 g) nadania tytułu honorowego " Honorowy Obywatel Miasta Brzeska " 

 h) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brzesko na lata  

2023-2025 ; 

 i) zmiany Uchwały Nr LXVIII/516/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 29 listopada 2023 r.  

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku położonym na terenie Gminy Brzesko, wpisanym do rejestru lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

 j) udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marii Magdaleny i św. 

Stanisława BM w Szczepanowie na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

 k) zmieniająca Uchwałę Rady Miejskiej w Brzesku Nr LXXIV/563/2024 z dnia 24 kwietnia 2024 

r. w sprawie udzielenia dotacji celowej Zgromadzeniu Sióstr Służebniczek w Jasieniu na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej 

Ewidencji Zabytków; 

 l) w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. NMP Matki Kościoła  

i św. Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków 
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 m) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Gminy Brzesko; 

 n) przyjęcia Gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób 

doznających przemocy domowej dla gminy Brzesko na lata 2024-2030. 

 o)  uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brzesku w sprawie udzielonych odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje Radnych. 

13. Zapytania radnych. 

14. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Ad. 3. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Burmistrza Brzeska Komendanta Powiatowego Policji, 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej oraz zaproszonych gości. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Adam Kwaśniak. 

Skierował zapytania do  Burmistrza Brzeska: 

1) 19 marca 2019 roku czytamy na stronie Bochnia- Brzesko z bliska : „ wszystko wskazuje 

na to, że w tym roku ruszy budowa mostu nad Uszwicą, którym będą wyjeżdżały tiry  

z browaru Okocim. Mocno wierzymy, że latem uda się nam rozpocząć tę inwestycję. 

Dokumentacja jest prawie gotowa. Został też złożony wniosek o pozwolenie na budowę. 

Mówił Michał Napieracz, dyrektor browaru Okocim. Minęło 5 lat i rozpoczęcia budowy 

nie widać. W minionych latach browar zlikwidował możliwość transportu kolejowego, co 

według mnie było błędem, postawił na transport tirami ul. Browarną przez osiedle 

mieszkaniowe i skrzyżowanie z ulicą Mickiewicza, co stwarza zagrożenie dla pieszych  

i innych użytkowników drogi. Ulica i most nad Uszwicą zostały mocno wyeksploatowane  

i w ostatnim roku z pieniędzy rządowych i gminnych wyremontowano ul. Browarną, a 

remont mostu trwa. Koszt ponad 1000000,00 złotych. 
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I pytania: 

• Czy browar Okocim przystąpi do budowy mostu łączącego obwodnicę z browarem?; 

• Czy znany jest termin rozpoczęcia tych prac?; 

• Kto sfinansuje budowę mostu?; 

• Czy prawdą jest, że remont ulicy i mostu na browarnej spowodował mniejsze 

zainteresowanie browaru budową drogi alternatywnej dla tirów?; 

• czy odcinek ul. Browarnej od mostu do wjazdu na teren browaru będzie finansowany lub 

współfinansowany przez browar?. 

2) I jeszcze mam jedno do Pana Burmistrza, a zarazem Doradcy Ministra Obrony 

Narodowej. W związku z zagrożeniem, konfliktem ze wschodu powstał program budowy 

schronów przydomowych. Na rynku istnieje wiele firm oferujących obiekty 

przystosowane do przechowywania produktów spożywczych, ale także ochrony ludzi. 

Niestety ze względu na wysoką cenę nie każdego stać na zakup i montaż tej budowli. 

Ponadto nie wszyscy dysponują miejscami do zainstalowania schronu. I tu pytania są 

takie. Czy Ministerstwo Obrony Narodowej planuje dopłaty do takich instalacji? Jeśli tak, 

to w jakiej wysokości?. Czy na terenie miasta jest przewidziana budowa 

ogólnodostępnych schronów?. Czy część pieniędzy z Krajowego Planu Odbudowy 

Ministerstwa Obrony Narodowej ma zamiar przeznaczyć na to zadania? Dziękuję. 

 Radny Zbigniew Łanocha -   zawnioskował  do Starosty Powiatu Brzeskiego :  dot. drogi 

powiatowej w Jasieniu ul. Prosta Jasień Grądy. Bardzo proszę o naprawę oświetlenia ulicznego 

pod wiaduktem, pod autostradą. Jest tam pięć lamp i żadna nie działa. 

Radna Anna Lubowiecka skierowała pytanie do Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji.  

W związku z tym, że otrzymała odpowiedź na swój wniosek z ostatniej sesji dotyczący ruchu 

samochodów ciężarowych ul. Stojałowskiego w Szczepanowie. Przyjmuje do wiadomości, że 

były tam wysyłane patrole i że tych patroli było w liczbie dziewięć. Natomiast to co 

obserwujemy, niezwykle wzmożony ruch, który jest spowodowany też częściowo likwidacją 

ograniczeń. To po prostu dla mieszkańców jest niezrozumiałe. Szczególnie uwagę zwracają - bo 

nie dalej jak wczoraj interweniowali- mieszkańcy Wokowic. Ostatnio  w dniu  21 czerwca miało 

tam miejsce zdarzenie, gdzie jadący samochód ciężarowy uszkodził 3 samochody stojące przy 

sklepie. Ogromne zagrożenie dla użytkowników tejże drogi, czyli drogi 13-40 K Mokrzyska-

Radłów. Bardzo prosi, aby jednak patrole stanęły tam na tej drodze i pomimo tego, że kierowcy 

rzekomo przestrzegają prędkości, ale to wynika z tego, że oni się po prostu ostrzegają. 

Prędkości, jakie rozwijają jadąc od Mokrzysk przez Szczepanów i Wokowicach, po prostu 

stwarzają realne zagrożenie dla wszystkich, którzy znajdują się na drodze. Jest to w miarę 

bezpieczne dla użytkowników, którzy mogą się poruszać chodnikami, natomiast od skrzyżowania 

z ul. Podlesie chodnika nie ma w kierunku Wokowic. Jest to niezwykle niebezpieczne, zwłaszcza 

w momencie, gdy mijają się dwa takie samochody, które jeszcze dodatkowo mają rozwiniętą 

prędkość. Dla mnie, nie ma żadnego wytłumaczenia to, że kierowcy przestrzegają przepisów. 
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Mieszka przy tej drodze i widzi, i słyszy doskonale jak te samochody jeżdżą. Bardzo prosi o to, 

żeby jak najczęściej te patrole się pojawiały, bo istnieje naprawdę realne zagrożenie. 

 

 

 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Pierwsze pytanie zadawał Pan Radny Kwaśniak. Zacytował Pan wywiad, którego udzielał 

dyrektor browaru ówczesny. Dyrektor się zmienił, wcześniej był inny dyrektor ,  teraz jest inna 

osoba, która pełni tą funkcję. Co do pytań i deklaracji składanych przez browar, myślę, że te 

pytania należy skierować do browaru i my je przekażemy. Na pewno w żadnym wypadku to nie 

jest sytuacja taka, że remontując ul. Browarną,  czy też remontując most na Uszwicy, to  

w jakikolwiek sposób miało zniechęcić browar do budowy mostu, który ma obsługiwać tylko  

i wyłącznie zakład. Droga była w fatalnym stanie, chodniki pozapadane, krawężniki połupane, 

poniszczone. Wzdłuż Osiedla Browarna przez te właśnie popękane, pozaniżane chodniki, 

przelewała się często woda, która zalewała piwnice w budynkach. Jako administrator tej drogi, 

jej zarządca, byliśmy zobowiązani do tego, aby tą drogę po prostu zwyczajnie remontować. Taki 

cykl remontów na terenie miasta był realizowany. Staraliśmy się, aby prace były wykonywane na 

każdym z osiedli, aby żadne z nich nie było w żaden sposób pokrzywdzone. Tam, gdzie te prace 

były najpilniejsze wedle oceny naszych inżynierów, to były wykonywane. Również we wniosku o 

dofinansowanie złożyliśmy ul. Browarną. Inną sprawą jest to, że most, który jest w ciągu  

ul. Browarnej, on prowadzi oczywiście i do Okocimia, prowadzi też do przedszkola, które tam się 

znajduje, do Pałacu Goetza, do Browaru, do domu Senior Plus. Wiele tam jest instytucji 

publicznych i byliśmy zobowiązani, aby dokonywać jako zarządca bieżących przeglądów. Taki 

przegląd został zrobiony. W opinii rzeczoznawcy, jednoznacznie wskazywała ta opinia, że most 

jest zdegradowany, ulega erozji i należy podać go remontowi. W przeciwnym wypadku, gdyby 

na tym moście cokolwiek się stało, to oczywiście odpowiadałby zarządca. Byłem zobowiązany do 

tego, aby podjąć decyzję i rozpocząć prace związane z remontem tego mostu. Tym bardziej, że 

ten most, od kiedy był wybudowany, nie przechodził żadnego faktycznego remontu.  

Wystąpiliśmy do browaru z wnioskiem, z prośbą o to, aby w związku z tym, że korzystają z mostu  

ciężkie samochody, tamtędy jeżdżą, żeby browar tutaj dołożył się. Odpowiedź  browaru była 

jednoznaczna, iż nie posiadają środków, oni są zakładem produkcyjnym, a droga jest drogą 

publiczną i ciężar jej remontu ciąży na zarządcy, czyli w tym przypadku na gminie. Stąd też  

w momencie, kiedy otrzymaliśmy środki, dołożyliśmy własne, remont się rozpoczął i przebiega 

zgodnie z harmonogramem, zgodnie z rozpisanym czasookresem. My mamy obowiązek, aby 

dbać o naszą infrastrukturę, aby dbać o nasze drogi, aby dbać o most i to zrobiliśmy, taka 

ekspertyza, tak jak powiedziałem, była i nie mieliśmy innego wyjścia. Jeżeli chodzi o dalszy ciąg 

prac w tym rejonie, to pewnie po zakończeniu remontu mostu będziemy rozważać ewentualnie 

jeżeli taka jest potrzeba, drogi w jej dalszym ciągu.  
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Jeżeli chodzi o drugą część, faktycznie taką społeczną funkcję, zaznaczam społecznego doradcy 

Ministra Obrony Narodowej. Zostałem powołany do takiego zespołu przez Pana Premiera 

Ministra Obrony Narodowej. Uważam to za dobrą decyzję ze strony Pana Premiera i nie chodzi 

personalnie o mnie, chodzi o chęć współpracy z samorządami w kontekście obrony cywilnej, 

zarządzania kryzysowego, aby problemy, które tutaj są na dole w samorządzie, móc też 

sygnalizować w  ministerstwie, właśnie dotyczące ,czy to budowy schronów,  czy to opiniowanie 

aktów prawnych. Myślę tutaj bardziej o tym, że jeżeli są budowane nowe obiekty, nowe 

budynki, np. garaże podziemne, aby był wymóg w prawie, że one powinny być  

z automatu dostosowane w miarę możliwości do właśnie funkcji schronów. Chciałbym, aby były 

odpowiednie systemy, aby to zostało też uwzględnione i dostrzeżone w ogólnych przepisach  

o obronności kraju, tak, aby zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom naszej Gminy Brzesko. 

Natomiast dla mnie bardzo ważna jest obrona cywilna, bardzo ważne jest zarządzanie kryzysowe 

i z tego poziomu chciałbym, aby nasze problemy były również widziane w Warszawie, a 

niekoniecznie do tej pory tak było. Uprzejmie dziękuję. 

(Treść całej w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu z przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym) 

• Adam Kwaśniak (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) - (Ad Vocem) 

Panie Burmistrzu, dziękuję bardzo za odpowiedź, ale z tej odpowiedzi tak zrozumiałem, jakbym 

był przeciwny remontowi ul. Browarnej i mostu. Natomiast chciałbym przypomnieć, że mam 

tutaj też swój udział w tym, bo pozyskaliśmy środki z Polskiego Ładu na remont ul. Browarnej. 

• Burmistrz Tomasz Latocha  

Ale tak ja zrozumiałem Pańską wypowiedź. Cieszę się, że się rozumiemy i dostrzegamy 

wzajemnie potrzebę remontu infrastruktury gminnej. Podejmujemy wszystkie możliwe starania 

na wszystkich możliwych poziomach i jeżeli Pańskie zaangażowanie było, a na pewno tak, jest 

Pan cały czas członkiem Rady Miejskiej, to za każde zaangażowanie uprzejmie dziękuję. 

(Treść całej w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu z przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym) 

 

• Grzegorz Brach (Zastępca Burmistrza) 

Panie Radny Kwaśniak , z racji mojej dodatkowej aktywności zawodowej zajmuję się zadaniami 

administracji publicznej w obszarze zarządzania kryzysowego i bezpieczeństwa. Warto 

przypomnieć, że przez 8 ostatnich lat, w sprawach obrony cywilnej, nie zrobiono nic. Co więcej, 

w 2022 roku, w marcu, kiedy rozpoczęła się inwazja na Ukrainę, ustawodawca, czyli rząd i Sejm,  

i prezydent przyjął ustawę o powszechnym obowiązku obrony, z której wykreślił wszystkie 

zadania związane z obroną cywilną. My od tego czasu nie mamy obrony cywilnej. Obrona 

cywilna nie funkcjonuje. Nie ma mowy o jakichkolwiek formacjach, które były przedtem. 
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Próbowano to zrzucić na Straż Pożarną i na OSP, ale w tym momencie trwają prace nad 

przepisami, które mają wprowadzić na nowo istnienie formacji obrony cywilnej. Nie mówimy 

zatem o jakichkolwiek działaniach, które teraz ma ktoś podejmować, a ma o nich wiedzieć 

społeczny doradca ministra obrony. Co więcej, w założeniach rządu 3% PKB ma być 

przeznaczone na tego typu budowy obiektów, ale to będzie zadanie, którego regulacją w tej 

chwili zajmuje się minister właściwy do spraw budownictwa. Zmiany w prawie budowlanym 

będą pozwalać na to, aby budować to bez pozwolenia na zgłoszenie. Także reasumując, sprawy 

schronów i obrony OC mamy od zera. W tej chwili rząd pracuje bardzo intensywnie nad tym, aby 

przywrócić na nowo do ustawy kwestię obrony cywilnej. Jesteśmy pozbawieni przepisów, które 

pozwalają organizować i funkcjonować przez samorząd poprawną strukturę obrony cywilnej.  

 Radny Adam Kwaśniak - ad vocem,  Panie Burmistrzu, ja pytam, co w tej chwili się będzie 

działo. Nasz nowy rząd już działa od pół roku, więc jakieś decyzje już powinny powstać. 

Wszystko, co teraz Pan Burmistrz powiedział, no, to tak rozumiem, że ja jestem winny, że nie ma 

schronów i rząd Prawa i Sprawiedliwości. Natomiast jeżeli już tak mówimy, to przed Prawem i 

Sprawiedliwości 8 lat rządziło PO i też mogło to zrealizować, więc nie tylko jest jedna formacja 

winna temu stanu, który jest obecnie. Dziękuję. 

• Grzegorz Brach (Zastępca Burmistrza) 

Przez 8 ostatnich lat, o to obwiniały się wszystkie kolejne rządy. Oczywiście ma Pan rację, 

zarówno ten, który był, a więc Prawa i Sprawiedliwości, jak i wcześniej, te zadania były 

kompletnie zaniedbane. Natomiast rzeczywiście rząd Prawa i Sprawiedliwości zlikwidował 

przepisy odnośnie obrony cywilnej w ustawie. 

Głos zabrał Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Brzesku,  Nadkomisarz Andrzej 

Górka 

Szanowna Pani Radna Anna Lubowiecka -  zadała pytanie , jeżeli chodzi o tą drogę 13 40 K, która 

biegnie z Mokrzysk przez Szczepanów. Pani Radna wie o jednym zdarzeniu drogowym, które 

miało miejsce z tego, co przedstawiła 21 marca. Jeżeli chodzi o zdarzenia drogowe na tej drodze, 

było ich 5 od stycznia do maja. W miesiącu czerwcu było jedno, czyli w sumie było 6 zdarzeń 

drogowych. Były to zdarzenia drogowe związane z kolizjami. Zero osób zabitych, zero osób 

rannych. Ruch na tej drodze powiatowej jest duży, jeżeli chodzi o bezpieczeństwo na tej drodze. 

Infrastruktura, jaka jest na tej drodze, to wiemy. Żeby zmniejszyć ilość zdarzeń drogowych, 

przede wszystkim należy ciąg pieszych wszystkim wybudować. To jest jedna kwestia. Drugą 

kwestią jest to, że Naczelnik Ruchu Drogowego bezpośrednio sprawuje nadzór nad tą drogą. 

Także z zdarzeń, jakie miały miejsce w ogóle na terenie Gminy Brzesko i całego Powiatu 

Brzeskiego Szczepanów wychodzi bardzo dobrze pod względem bezpieczeństwa. 

• Anna Lubowiecka (Przewodnicząca Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w Brzesku ) - (Ad Vocem) 
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 Bardzo dziękuję za odpowiedź i pozwolę sobie nie zgodzić się z tym, że Szczepanów to jest 

miejsce, czy ogólnie ten odcinek drogi 13 40 K jest bezpieczny. Nie świadczą o tym ilości 

wypadków, czy rannych, czy zabitych na pewno, ale nie musi być takich drastycznych sytuacji, 

jeśli ten ruch jest tak wzmożony i samochody poruszają się bardzo szybko, to zagrożenie dla 

mieszkańców jest ciągłe. Od wczesnych godzin rannych po godziny wieczorne. 

Uważam, że jest to problem rzeczywiście, bo kierowcy się ostrzegają i wychwycenie kierowcy 

jest trudne, ale w momencie, gdy stoi patrol, to przynajmniej jeden kierowca powinien być 

ukarany mandatem za przekroczenie prędkości, a był ukarany tylko za używanie telefonu 

komórkowego. Chciałabym, żeby było bezpiecznie w tym miejscu. Wspomniałam o tym 

zdarzeniu drogowym, mówiąc o tym, że to było ostatnie zdarzenie, jakie się wydarzyło, a więc 

21 czerwca. Jeśli były wcześniej, więc przyczyną wiadomo było co. Ja bardzo proszę i ponawiam 

w dalszym ciągu prośbę, aby tych patroli było więcej pomimo tego że efekt tych patroli nie jest 

najlepszy. W ogólnym rozrachunku skoro wypadamy dobrze to wystarczy po prostu zadać 

pytanie,. jeśli jest tak dobrze to dlaczego jest tak źle. Dziękuję bardzo. 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

 Szanowni Państwo, ja myślę, że ten głos Pani Radnej Lubowieckiej, jest taki  jak i wielu Państwa 

Radnych, bo było wiele zgłoszeń i zwracano uwagę na  potrzeby wzmożonych działań policji na 

terenie naszych wszystkich sołectw i naszych wszystkich osiedli. W związku ze zgłoszeniami 

zwracamy się i prosimy Pana Komendanta w tych sprawach , ważnych . 

Pani Radna Lubowiecka jako wieloletni sołtys i radna z miejscowości Szczepanów, w sposób 

szczególny zwraca uwagę na ten ciąg drogowy, ponieważ tym ciągiem drogowym poruszają się 

samochody, wszystkie „wanny”, które przywożą żwir do betoniarni z terenu Bielczy, Warysia, 

oraz gminy Borzęcin. Stąd też, rozpędzona ciężarówka pod olbrzymim tonażem, gdzie 

wyhamowanie tego pojazdu jest bardzo trudne, obserwujemy sytuacje naprawdę niezwykle 

groźne. Tym bardziej, że w samym Szczepanowie, jako miejscu, gdzie jest Bazylika Mniejsza 

Świętego Stanisława Biskupa Męczennika, gdzie przyjeżdża dużo pielgrzymek różnego rodzaju, 

ten ciąg faktycznie jest bardzo mocno wzmożony. Ssama budowa ciągów pieszych przez powiat 

w tym przypadku, bo jest to druga powiatowa, zapewne niewiele zmieni. Na pewno trzeba 

dyscyplinować kierowców. Chciałem również Pana Komendanta poprosić, że w związku  

z okresem wakacyjnym i tym, że młodzież będzie dzisiaj mieć troszeczkę więcej czasu 

i spotykać się. Pewnie to będą różnego rodzaju wieczorne spotkania na naszym rynku, 

obserwujemy to w różnych miejscach i częściach miasta, prosimy o wzmożone patrole, bo 

niestety są to miejsca, które nie dość, że są oblegane, ale bardzo dużo tam jest spożywane 

alkoholu, system kamer to rejestruje , niestety jest tak, że faktycznie patrole przejeżdżają i nie 

zwracają na to uwagi, a to jest rzecz taka, że jeżeli raz, drugi, trzeci skontrolujemy i ktoś będzie 

świadomy tego, że takie kontrole odbywają się, to być może większą wstrzemięźliwością  

i rozsądkiem się zachowa, a wiadomo, że po różnego rodzaju używkach te zachowania jakby 

odbiegają od norm powszechnie przyjętych za normalne. 
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To nie jest, atak, czy z mojej strony, czy ze strony Pani Radnej, uprzejmie prosimy o wzmożenie 

tych patroli, to jest miasto powiatowe, jest to miasto ciekawe, atrakcyjne. Mamy ich sporo, jest 

to wieża widokowa, jest to tężnia solankowa, jest to skatepark. Każda z tych budowli, każde  

z tych miejsc, powoduje, że jednak coraz więcej osób tam przychodzi  

w różnym wieku, no ale też czym więcej osób, tym więcej osób takie, które mogą mieć różne 

pomysły, które niekoniecznie najlepiej mogą się kończyć. Prosimy tutaj o wzmożoną 

interwencję. Dziękuję. 

Nadkomisarz Andrzej Górka – odniósł się do poruszanego tematu. 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo Radni, proszę nie odbierać mojej wypowiedzi, że nie 

będziemy dawać żadnych patroli, bo to nie jest prawdą. Prawdą jest to, że w miarę naszych sił 

dyslokujemy nie tylko siły na Szczepanów, nie tylko siły na całą Gminę Brzesku, ale również na 

cały powiat. Także w miarę naszych możliwości, jeżeli tylko jesteśmy w stanie, patrole ruchu 

drogowego oznakowane, nieoznakowane, patrole prewencji, patrole służb kryminalnych cały 

czas działają na terenie gminy, na terenie całego powiatu. Efektem dzisiejszej nocy jest 

ujawnienie na rynku w Brzesku dwóch NN mężczyzn, bo jest sprawa bieżąca, dlatego mówię NN 

mężczyzn, którzy dewastowali infrastrukturę. Są zatrzymani, zostało odzyskane mienie, także na 

pewno, na pewno działamy i będziemy działać. Zapewniam ścisłą współpracę Komendy 

Powiatowej z Panem Burmistrzem, z całą Radą Miejską. Myślę, że współpraca układa się bardzo 

dobrze. Na pewno będą wysyłane patrole ruchu drogowego, patrole prewencji, patrole 

kryminalnych, nie tylko na Szczepanów, ale na całą Gminę Brzesko, jak również na cały Powiat 

Brzeski. Bardzo dziękuję. 

 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) - (Ad Vocem)-  

 

Jeżeli można ad vocem, już całkiem bardzo krótko. Panie Komendancie, my rozumiemy, bardzo 

dziękujemy i myślę, że dzisiejsza sesja będzie świadectwem tego, że chcemy współpracować. 

Stąd też został przygotowany projekt uchwały, żeby ze środków gminnych dofinansować zakup 

radiowozu. Tak, aby komenda była jeszcze bardziej mobilna, aby patrole i służby które mogły 

jeszcze częściej się pojawiać w wielu miejscach. Również padła deklaracja zakupu kolejnego 

urządzenia, tym razem alkomatu, który Państwo potrzebujecie, tego bardziej złożonego sprzętu. 

Kupowaliśmy do tej pory różne alkotestery, testery antynarkotykowe. Na dzisiejszej sesji w 

porządku obrad mamy właśnie też dofinansowanie zakupu samochodu dla Waszej komendy 

 i to jest taki wyraz chęci współpracy. Natomiast ja wiem o wczorajszej interwencji, tym bardziej, 

że sam dokładnie o północy podejmowałem interwencję i rozmawiałem z panem dyżurnym 

dokładnie o północy w sprawach, które na mieście się działy, które sam jakby naocznie 

widziałem. Więc jesteśmy zaangażowani wszyscy i mamy nadzieję, że tym wspólnym 

zaangażowaniem my jednak będziemy poprawiać bezpieczeństwo. Dziękuję. 
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• Roman Gurgul (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

 

Szanowni Państwo, w obecności Komendanta chciałem zapytać, czy wzorem lat ubiegłych jest 

taka możliwość, żeby dodatkowo [niezrozumiałe] partole na koszt miasta Jest taka możliwość, że 

ustawa o samorządzie daje możliwość patroli, służb opłacanych przez miasto i czy jest taka 

możliwość obecnie. 

 

Nadkomisarz Andrzej Górka 

Panie Burmistrzu, Szanowni Radni.  Jeżeli chodzi o służby płatne, nie widzę żadnego problemu, 

jeżeli chodzi o policjantów z Komendy Powiatowej Policji w Brzesku. Jeżeli by takowy, Szanowna 

Rada, procedowała ,uchwaliła symbolicznie jakieś kwoty, wtedy nie ma problemu żadnego, żeby 

np. ten patrol ruchu drogowego skierować, czysto stricte do miejscowości Szczepanów czy do 

rynku czy na jakąś inną ul. Brzeska i tam będą pełnić służbę zgodnie z zagrożeniem, jakie niesie 

zgodnie z zagrożeniem które jest, które będzie w Brzesku. Jeżeli np. któryś z Radnych 

poinformuje, że na terenie Szczepanowa, czy innej gminy będzie problem, czy z parkowaniem, 

czy z zaśmiecaniem, czy z pożywaniem alkoholu, bez problemu możemy tam wtedy ten patrol 

dodatkowy, powtarzam dodatkowy patrol skierować. Ale to już jest pytanie myślę, że do tutaj 

Pana Burmistrza i Radnych. 

Bardzo dziękuję. 

 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

 Poczułem się wywołany do głosu, myślę, że w sytuacji, gdy finansujemy sprzęt, finansujemy 

samochody, finansujemy alkomaty, finansujemy alkotestery, no, jeszcze jeżeli mamy 

finansować, że tak powiem, godziny pracy policjantów, no to… Ja rozumiem, że są sytuacje 

kryzysowe i czasem tego typu formy wsparcia w szczególnych wypadkach są potrzebne. Ale, 

proszę Państwa, to nie może być standard. My mamy swoje zadania w ustawie o samorządzie 

gminnym, jasno określone. Wiemy ile kosztuje utrzymanie infrastruktury, jakie są oczekiwania 

mieszkańców i miejmy świadomość taką, że gmina to mieszkańcy, to my wszyscy i tyle ile razem 

w formie podatków się złożymy, to tyle możemy wydać i niewiele pewnie więcej, jeżeli 

pozyskamy środki jakiekolwiek zewnętrzne. Każdy ma swoje obowiązki i uważam, że swoich 

obowiązków powinien wykonywać czy wywiązywać się w miarę możliwości jak najlepiej. 

Pamiętam również czasy, że były oczywiście patrole piesze i czasem policjant z psem chodził. 

No, mamy bardzo dobrych dzielnicowych, zawsze kiedy zadzwonię, kiedy poproszę o jakąś 

interwencję, te interwencje są podejmowane, no, ale chciałbym, abyśmy tutaj jednak pewną 

wstrzemięźliwość w tym wszystkim zachowali. Nie da się finansować wszystkiego za wszystkich, 

zwłaszcza, że tych środków jest tyle, ile jest. Jeżeli my, drodzy Państwo, podnosimy podatki,  
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w ostatnim roku, przypomnę, podnieśliśmy o 6,5% i wszystkie nasze podatki, które spłynęły czy 

zwiększona pula to było 1000000,00 złotych, a w samej oświacie rok do roku wydatków jest 20 

000 000,00 więcej albo 300% więcej za oświetlenie uliczne. Podejmujemy proszę Państwa różne 

działania, różne inwestycje, remontujemy mosty, budujemy chodniki, budujemy hale sportowe, 

budujemy boiska. Finansujemy ochotnicze straże pożarne, wspieramy w tych działaniach 

Państwową Straż Pożarną. Nie da się wszystkiego za wszystkich finansować i myślę, że to 

pytanie jest ciekawe, ale uważam, że nasza pomoc dla policji jest realizowana w sposób 

należyty, pomagamy w zakupie samochodów, chociaż uważam, że to też nie powinno być taką 

zasadą, którą przyjęliśmy, żeby pomagać. 

4. Informacja na temat uwag zgłoszonych do protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej odbytych 

w dniu 29 maja 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny –  Do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi. 

W związku z tym stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła protokół z ll sesji Rady Miejskiej  

w Brzesku z dnia 29 maja 2024 roku. 

 

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny –  Otrzymaliście Państwo sprawozdania wraz z 

materiałami na sesję. Otwieram dyskusję. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od 

ostatniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  - Sprawozdanie, podobnie jak poprzednie 

materiały, otrzymaliście Państwo w materiałach na sesję. Otwieram dyskusję. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Ad.7. Zapoznanie się z projektami organizacyjnymi szkół i przedszkoli publicznych, prognoza 

demograficzna, analiza stanu zatrudnienia nauczycieli w placówkach oświatowych Gminy 

Brzesko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny  zwrócił się do burmistrza o przybliżenie tematu. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Szanowni Państwo Radni, otrzymaliście dokument przygotowany przez Wydział Edukacji 

szczegółowo pokazujący zagadnienia dotyczące projektów organizacji szkół i przedszkoli 

publicznych, prognozy demograficznej. Niestety te prognozy, Drodzy Państwo, nie są najlepsze. 
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Z prognoz i założeń wynika, że w ciągu najbliższych 4 lat w Gminie Brzesko ubędzie 502 dzieci  

w naszych szkołach. To w sposób znaczący pomniejszy po pierwsze liczebność oddziałów 

klasowych. Dzisiaj średnio te oddziały klasowe to jest około 23 osoby, ale gdyby na wyrost 

potraktować, że 500 dzieci ubędzie w 4 lata, to jest około 25 oddziałów klasowych, może 

zniknąć, chociaż wiadomo, że to się rozkłada. To nie jest tak, że cały oddział znika tylko  

w poszczególnych oddziałach. To oczywiście przekłada się na zwiększone koszty związane 

z utrzymaniem. Bo my subwencje, przypominam,  nie dostajemy do oddziału klasowego, 

a dostajemy do jednego ucznia. Czyli jeżeli dostajemy do jednego ucznia, to tym samym, jeżeli 

w klasie uczniów jest mniej, a dokładnie tyle samo nauczycieli trzeba, bo zupełnie inaczej, kiedy 

klasa ma 23 osoby, 21 osób, a zupełnie inaczej, kiedy w tej klasie jest 8 dzieci  - my otrzymujemy 

mniejsze pieniądze. Dzisiaj wydatki na oświatę, ja często wolę to nazywać inwestycją, są spore. 

No, jednak tyle ile zainwestujemy, to  taką mamy młodzież, natomiast, , wszędzie trzeba pewną 

racjonalność zachować tutaj również. Dokładamy 47% do subwencji, którą otrzymujemy tak, 

aby tą oświatę móc utrzymać. Pamiętać należy również, że na terenie Gminy Brzesko 

funkcjonuje 13 przedszkoli niepublicznych i jeżeli u nas stawka na jedno dziecko zwiększa się 

z uwagi na fakt, że tych dzieci jest mniej, czyli koszt utrzymania tego dziecka jest, w danym 

przedszkolu jest większy, to proporcjonalnie musimy odprowadzić 75% tej kwoty na każde 

dziecko w przedszkolu niepublicznym. Taka jest zasada, że z zasady mówi się, że one są 

niepubliczne, ale w praktyce samorząd płaci 75% kosztów przypadających na jedno dziecko  

w przedszkolu publicznym za każde dziecko w niepublicznym, z tym że w przypadku dwóch 

przedszkoli niepublicznych z tych 13 płacimy 100% stawki. Macie Państwo zagadnienia opisane, 

jest pokazana liczebność oddziałów w poszczególnych szkołach, Jest pokazana liczebność 

uczniów, cała tutaj demografia, również tematy związane z przedszkolami są rozpisane  

w dokumencie. Jeżeli do tego dokumentu są jakieś pytania, oczywiście jest na miejscu również 

pani dyrektor Wydziału Edukacji i Pan zastępca burmistrza, którzy odpowiadają tutaj za 

oświatę, nadzorują ją bezpośrednio z mojego upoważnienia, to jeżeli są pytania, to będziemy 

starać się Państwu o na nie odpowiedzieć. Dziękuję. 

Ad.8. Zapoznanie się z informacją na temat form planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży 

w okresie wakacji w Gminie Brzesko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny - Szanowni Państwo Radni w materiałach na 

sesje i na komisje macie dostępne informacje przygotowane przez Miejski Ośrodek Kultury, 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, Brzeski Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Powiatową i 

Miejską Bibliotekę Publiczną. Materiały zostały omówione na komisjach Rady Miejskiej. Czy w 

związku z tymi materiałami macie Państwo jakieś pytania bądź chcielibyście coś dodać? 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 
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Myślę, że to jest bardzo ważny punkt wbrew pozorom. W ostatnim czasie w oficjalnej poczcie 

otrzymaliśmy kilka zapytań. W dniu wczorajszym również przyjąłem osoby, które były 

zainteresowane tym, jaka oferta na terenie Gminy Brzesko jest dla dzieci, które w tym okresie 

mają wakacje, a będą część tych wakacji lub całość spędzać na terenie naszej gminy. Warto  

o tym powiedzieć, żeby to wybrzmiało, żeby ci, którzy są zainteresowani, z tej oferty zechcieli 

skorzystać. Przypominam, że jest to oferta przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury. 

W okresie wakacji będą prowadzone zajęcia nauka gry na gitarze, na fortepianie, na skrzypcach, 

lekcje śpiewu, warsztaty rysunku, warsztaty plastyczne i rękodzielnicze. Rękodzielnicze to 

będzie w Świetlicach Wiejskich, bo takowe też mamy w Jadownikach , Porębie  Sypytkowskiej 

 i Mokrzyskach. Spotkania pokazujące bogatą tradycję tańca i śpiewu ludowego, warsztaty sztuk 

pięknych w Brzeskim Ratuszu. Również wykorzystujemy Brzeski Ratusz naszą piwnicę jako takie 

miejsce zabytkowe. W ostatnim czasie otoczenie zostało wyremontowane, a sama piwnica 

została wyposażona w dodatkowe sprzęty, aby można było poszerzyć jej możliwości 

funkcjonowania. Będą to szachy, zajęcia teatralne, zwiedzanie strefy odkrywania wyobraźni  

i aktywności, tak zwanej „SOWY”. To jest bardzo ciekawa ekspozycja, pewnie nie wszystkie 

dzieci jeszcze mogły z tego skorzystać. Urządzenia warte praktycznie 1 000 000,00 złotych, 

myśmy pozyskali na to finansowanie z Ministerstwa Edukacji i takie Centrum Wyobraźni  

i Aktywności jest uruchomione w naszym Miejskim Ośrodku Kultury. Są także zajęcia teatralne, 

koncerty, pikniki, rodzinne, rajd rowerowy na zakończenie wakacji. Gra terenowa przygotowana 

wspólnie z Urzędem Miejskim, taka która pokazuje atrakcje naszego miasta, naszej gminy, tak 

żeby dzieci i młodzież mogły poznawać ciekawe miejsca. Za to oczywiście są przewidziane 

różnego rodzaju nagrody, my taką grę terenową regularnie wykorzystujemy. Do tego oczywiście 

są miejsca takie jak skate park, jak wieża widokowa. To są też elementy infrastruktury 

stworzone dla dzieci i młodzieży, aby wolny czas mogło tam spędzać i z tego korzystać. Sam 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej również ma odpowiednią ofertę w ramach pieczy 

zastępczej, czy dla dzieci, rodzin żyjących w trudnych warunkach, to jest dosyć szeroka oferta, 

współpracujemy w tym zakresie również z KRUS-em, gdzie jest możliwość różnego rodzaju 

wyjazdów, kolonii. Brzeski Ośrodek Sportu i Rekreacji, mówimy tutaj o okrytej pływalni, gdzie 

zostały wprowadzone ceny promocyjne dla dzieci i młodzieży i od 22 czerwca godzina pływania 

tylko 4,00 zł. To jest absolutnie symboliczna kwota i taka promocja jest dla dzieci i młodzieży do 

18 roku życia. Kręgielnia -  promocja cenowa dla dzieci i młodzieży również 7,00 zł. za tor. 

Mamy korty tenisowe, też ceny promocyjne, bo 10,00 zł.  za tor. To wszystko oczywiście będzie 

pojawiać się na stronach internetowych poszczególnych instytucji urzędu. Będą tam plakaty, 

będą informacje na ten temat pokazujące. Ale mamy np. naszą bibliotekę wraz z filiami 

bibliotecznymi, które utrzymujemy i też bardzo szeroka oferta. W zasadzie codziennie jakieś 

ciekawe zajęcia się będą odbywać, oczywiście są to zajęcia bezpłatne, czyli letnie podróże po 

literaturze, każdy dzień, bo tutaj mam 1, 3, 5, 8 lipca, 9, 10, 12, 15 i tak dalej. Całymi dniami są 

tutaj poszczególne rzeczy rozpisane bardzo dokładnie, można się z tym zapoznać. To są 

przykładowo letnie podróże po literaturze, odkrywanie przez czytanie, lipiec z planszówkami, 

wakacyjne cudeńka, las w szkole, bajkowe wakacje, lekcje czytania, letnie podróże, mnóstwo 
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tych zajęć, to jest kilka stron bardzo precyzyjnie, dokładnie rozpisanych różnych aktywności 

,gry, zabawy z wykorzystaniem gier planszowych, no i chętnych oczywiście tutaj zapraszamy. 

Mamy takie zajęcia jak zagadki, rebusy, w każdej z filii dosyć szeroka informacja. Ale to z 

książką, to chodzi o to, że w ramach spotkań przedszkolaki będą miały okazję wziąć udział w 

ciekawych i nietypowych spotkaniach w bibliotece, będą towarzyszyć temu rozmowy na temat 

czytania, Jeżeli chodzi o planszówki, to nie tylko oczywiście rozrywka, ale coś więcej, bo te gry 

też integrują, łączą ludzi podczas zajęć, wakacje ze zmysłami. Będą tutaj różne ścieżki 

sensoryczne, przygotowywane spotkania. Dzisiaj to jest modne z osobami, troszeczkę jakimiś 

youtuberami, gdzie będziemy rozmawiać o różnych wirusach, o kulturze osobistej, o savoire 

vivrze, o takich zachowaniach, które tutaj powinny cechować. 

Także ta oferta jest niezwykle bogata. Często ktoś, kto jest niezorientowany, a takie pismo 

dzisiaj w poczcie w moje ręce trafiło, gdzie ktoś mi przykładowo jakieś tam zajęcia przysłał  

z innej gminy, że coś takiego będzie. Gdyby się zapoznał szeroko z naszą ofertą, to myślę, że 

byłby zaskoczony, jak szeroka i bogata ta oferta jest. Dodatkowo przypominam, że nawet tutaj 

wśród Radnych Miejskich są osoby zaangażowane, cały czas w zajęcia i animowanie nie tylko 

młodzieży, ale również różnych grup rodzin, chociażby tutaj Pani Radna Agata Podłęcka, która 

prowadzi i warsztaty teatralne. Mamy wśród nas Pana Radnego Turleja Bartłomieja, który jest 

również szefem, do niedawna szefem harcerzy, dzisiaj oddał prym koleżance, ale cały czas tutaj 

ze strony swoje jako aktywny harcerz, ale też Radny właśnie organizuje różne kolonie i wiele 

innych rzeczy, które organizujemy. Mamy parafie, które zostały też dofinansowane, świetlice 

środowiskowe, które zostały dofinansowane, różnego rodzaju wyjazdy, także ta oferta jest 

naprawdę bardzo, bardzo bogata i wszyscy, którzy chcieli, czy chcą wysłuchać ten fragment 

sesji, zachęcam do tego, aby właśnie dzieciaki z tego korzystały, bo to jest zrobione dla nich i też 

po to, żeby rodzice mogli w tym czasie spokojnie zająć się normalną pracą i innymi 

obowiązkami. Dziękuję. 

9. Sprawozdanie z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny poprosił Przewodniczących poszczególnych 

komisji o przedstawienie sprawozdań. 

Sprawozdania z posiedzeń Komisji odbytych w miesiącu  czerwcu 2024 r. złożyli 

Przewodniczący Komisji : 

1) Radny Piotr Duda 
2) Radny Daniel Szczupał 
3) Radna Barbara Borowiecka  
4) Radny Bartłomiej Turlej 
5) Radna Anna Lubowiecka 
6) Radny Kamil Trąba 

W dyskusji wzięli udział: 
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• Bogusław Babicz (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

 

Panie Przewodniczący, ja mam pytanie w związku z opiniami Komisji Oświaty. Chodzi  

o organizację wypoczynku letniego i to też nawiązuje do tematu właśnie dzisiejszej sesji, a także 

do funkcji, którą Pan Przewodniczący Bartłomiej Turlej też sprawował swego czasu działalności 

w harcerstwie. Mianowicie chodzi mi o to, jaka jest w tej chwili sytuacja w ośrodku tym 

harcerskim w Piaskach - Dróżkowie. Bo swego czasu było dosyć głośno o tym ośrodku. Tam też 

wypoczywała zawsze duża liczba młodzieży, czy też harcerzy. Organizowane były tam różnego 

rodzaju obozy. Więc chętnie bym tutaj jakieś krótkie informacje na ten temat wysłuchał. Czy to 

od Pana Przewodniczącego Komisji, czy może też od Pana Burmistrza. Bardzo proszę. 

Radny Bartłomiej Turlej - Panie Przewodniczący, Panie Radny. Ośrodek w Piaskach Drużkowie 

jest położony w Gminie Czchów, więc pozwolę sobie dwa zdanie na jego temat powiedzieć. 

Faktycznie w tym momencie ośrodek jest nieczynny od 2 lat już. Ze względu na potrzeby 

remontowe, przede wszystkim jest tam ogromny problem, jeżeli chodzi  

o dopuszczenie budynku przez opinię panów strażaków. Ośrodek nie jest własnością hufca 

Brzesko, tylko przeszedł w  zarząd fundacji, która jest podległa chorągwi krakowskiej, więc tak 

naprawdę wszystkie informacje szczegółowe odnośnie jego działalności to trzeba by 

wykierować do nich. W tym momencie niestety nic się tam nie odbywa i na razie się nie będzie 

odbywało. Potrzebne są ogromne pieniądze, żeby ten ośrodek po prostu wyremontować. 

Więc ze względów formalnych, brak opinii dopuszczającej ośrodek do użytku nie ma tam nic w 

tym momencie. Dziękuję. 

Burmistrz Tomasz Latocha  - tak jak Pan Radny tutaj powiedział, to jest ośrodek przede 

wszystkim, który nie jest w zarządzie ani w administracji Gminy Brzesko, tylko w Związku 

Harcerstwa Polskiego. To jest odrębna organizacja, my nie mamy na tą organizację wpływu, ale 

staramy się tej organizacji pomagać. Natomiast myślę, że należałoby  pewnie napisać do ZHP, 

do Chorągwi Krakowskiej, żeby się na ten temat wypowiedzieli. My możemy to oczywiście 

uczynić i przekazać Panu tą odpowiedź, ale sądzę, że warte jest podkreślenie działalność 

naszych działaczy i podejmowane przez nich inicjatywy. Nasi harcerze organizują różne wyjazdy, 

kolonie, półkolonie, również finansowane ze środków samorządu gminnego. Takie projekty 

 i wnioski były składane. Komisja pozytywnie tutaj zaopiniowała i są realizowane. Myślę, że  

o kilku tych wyjazdach Pan Radny Turlej, zechciałby powiedzieć. Sugerowałbym, aby też jeszcze 

Państwu przedstawić działalność świetlicy prowadzonej przez naszych harcerzy na terenie 

chociażby Jadownik, tam był budynek na terenie kompleksu przy zespole szkolno-

przedszkolnym. On również z wykorzystaniem środków samorządowych został 

wyremontowany, oczywiście tutaj harcerze przy współpracy z lokalnymi przedsiębiorcami 

pozyskali też mnóstwo środków finansowych, tak żeby te świetlice mogły działać. My w ramach 

działań profilaktycznych prowadzimy tam różnego rodzaju zajęcia, one oczywiście też są 

prowadzone w okresie wakacji,  takie spotkania. Warta jest docenienia i zauważenia inicjatywa 
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naszych harcerzy dotycząca Pavimentum kopernikowskiego, czy precyzyjniej kopernikańskiego, 

Pan Harcmistrz powie. Pavimentum uzupełnia kompleks zielony pomiędzy Regionalnym 

Centrum Kulturalno-Bibliotecznym a  Ogródkiem Jordanowskim i tam w ciągu zrobionych przez 

nas ubiegłej kadencji kurtyn wodnych i tych alejek na końcu zostało zainstalowane właśnie 

pavimentum, na które harcerze pozyskali finansowanie  przy współpracy również z samorządem 

ono powstało jako takie ciekawy punkt troszeczkę historyczno- uświadamiający, że tak powiem, 

ale myślę, że to też daje taką dosyć sporą wiedzę dzieciakom odwiedzenie tego miejsca. 

Jak dawniej odbywały się obserwacje przez Mikołaja Kopernika. 

Prosiłbym Pana Harcmistrza o kilka słów właśnie dotyczących świetlicy, dotyczących wyjazdów. 

Myślę, że to Państwu Radnym też się przyda. Dziękuję. 

Radny Bartłomiej Turlej w kwestii uzupełnienia tematu wypoczynku dodam, że w tym 

momencie trwa już jeden obóz harcerski. Harcerze głównie z Brzeska i Mokrzysk wypoczywają 

w Kosażyskach w bazie harcerskiej Hufca Nowy Sącz, też podległej zarządowi Komendy 

Chorągwi. Tam jest grupa około 60 osób. 15 lipca do 24 lipca będzie się odbywał drugi obóz. 

Harcerzy głównie z Jadownik, Sterkowca, Szczepanowa, Wokowic, czyli Szczepu Czarnego, na 

który ja osobiście też pojadę. W Rogalinku koło Poznania 9-dniowy obóz. W sumie w Brzesku, 

naszym hufcu działa prawie 300 osób. Blisko 140 osób będzie wypoczywało na obozach letnich. 

Oczywiście, tak jak Pan Burmistrz wspomniał, nasze wypoczynki są dofinansowane przez Gminę 

Brzesko. W tym roku w konkursie uzyskaliśmy dotację w wysokości 24 000,00 złotych. Całość 

zadania warta jest blisko 200 000,00 złotych, więc tak porównywalnie tylko chciałem 

powiedzieć. Jeżeli chodzi o działalność śródroczną, to rzeczywiście od 2 lat naszą działalność 

wspiera również Urząd Miejski, dofinansowując tzw. placówkę wsparcia dziennego 

podwórkową. Ona funkcjonuje właśnie przy Szczepie Czarnym w Jadownikach i w ramach tych 

działań również w wakacje zapewniamy wypoczynek aktywny dla naszych uczestników, ale 

również dla dzieci z zewnątrz, które by chciały wziąć udział w zajęciach stricte harcerskich. Już 

nawet wczoraj ogłosiliśmy informację na naszych mediach społecznościowych, że takie będą się 

odbywały tak zwane harcerskie czwartki. Co tydzień w wakacje będą się odbywały spotkania 

organizowane, różne gry terenowe, działania w plenerze na zewnątrz. No i cóż, jeszcze 

uzupełniając w kwestii Piaski i Dróżków, tak jak powiedziałem, nam też bardzo leży na sercu ta 

baza, jest nam smutno z tego powodu, ale no niestety, tutaj Hufiec Brzesko jest 

stowarzyszeniem, my pozyskujemy środki zewnętrzne przede wszystkim na naszą bieżącą 

działalność, nie możemy inwestować środki też w ośrodek, który nie jest naszą własnością, więc 

cały czas oczywiście monitorujemy, bo baza w Piaskach przydałaby nam się, nawet na 

organizację śródrocznego wypoczynku, ale jest to poza nami. Tam potrzeba dobrze ponad 1 000 

000,00 złotych na już, żeby bazę postawić do jakiegokolwiek funkcjonowania na ten moment. 
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Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) Raport o stanie Gminy Brzesko za rok 2023r.: 

  1) debata nad Raportem; 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

 

Wprowadził do w/w dokumentu 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Bogusław Babicz (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

 Panie Burmistrzu, ja mam pytanie związane z krytą pływalnią, ponieważ Pan Burmistrz poruszył 

temat remontu generalnego,  który tam będzie się odbywał. Natomiast chodzi mi o to, czy są 

jakieś plany czy pomysły na temat zagospodarowania terenu wokół krytej pływalni. Jest tam 

oczywiście orlik w pobliżu, ale to już jest jak gdyby poza terenem krytej pływalni. Jest boisko do 

siatkówki plażowej i boisko takie nazwijmy to do piłki nożnej. Czy właśnie nie byłoby jakiejś 

możliwości stworzenia jakiejś infrastruktury dodatkowej? Tak jak na przykład w Tarnowie,  

w Mościcach, przy krytej pływalni funkcjonuje już otwarty basen. Kiedyś w Brzesku, też sięgam 

do lat mojej młodości, mieliśmy piękny basen przy ul. Świerkowej, ale z przyczyn technicznych 

przestał funkcjonować. Natomiast wydaje mi się, że tutaj byłaby możliwość jakiegoś lepszego 

zagospodarowania tego terenu, czy też może funkcjonują lodowiska przy krytych pływalniach, 

gdzie wykorzystuje się tą energię nagromadzoną w nakrytej pływalni. Czy tutaj jakieś plany 

ewentualnie istnieją? 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Tak, dziękuję bardzo za to pytanie. To jest ważne i ciekawe pytanie. My jesteśmy w trakcie 

ustalania pewnych procesów i procedur, które będą realizowane. Przede wszystkim w okresie 

remontu basenu, który również pewnie w okresie zimowym będzie się odbywał, bo to nie jest 

prosta sprawa. Tym bardziej, że zaczynamy ten remont generalny od powiedzmy dachu, 

poprzez całe wnętrze, niecki, całą automatykę. Myślę, że Pan Dyrektor Dadej obecny na sali 

pewnie dużo więcej na ten temat by tutaj Państwu mógł technicznie opowiedzieć. Wszystkie 

szatnie, natryski, to wszystko będzie przebudowywane, więc to będzie taka głęboka 

modernizacja. Zakładamy, że w okresie zimowym, kiedy ten remont mógłby trwać, w miejscu 

na tym wolnej przestrzeni chcielibyśmy ustawić Brzeskie Lodowisko, bo wtedy będziemy mieć 

wolny parking. Wtedy nie byłoby kolizji, bo normalnie, kiedy funkcjonuje pływalnia, no, to 
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obłożenie tego parkingu jest znaczne. Wsadzenie jakiegoś dodatkowego elementu 

infrastruktury,  powodowałoby, niestety kolizję, tych parkingów nie ma aż tak dużo. Gdyby było 

tak, że mieszkańcy czy korzystający zechcieliby np. zaparkować na kawałeczek dalej, 100 

metrów dalej, na parkingu przy kościele, czy w tamtej okolicy, czy tutaj gdzieś przy szkole,  to 

parkingu byłoby więcej wolnego. Ale jak będzie remont, będziemy chcieć, aby lodowiska już 

dodatkowo nie rozkładać na placu Kazimierza Wielkiego, tylko wykorzystać ten teren przy 

pływalni. Zakładamy, że dzięki tej procedurze można by było zaoszczędzić około  

500 000,00 złotych, bo to jednak plac trzeba przygotować nawieźć piasku, zrobić zapory. To by 

była taka rzecz, którą chcemy robić. Natomiast przypominam, że jesteśmy na etapie 

przygotowywania dokumentacji i procedury i tuż przed podpisaniem umowy z Narodowym 

Funduszem Ochrony Środowiska dotyczącym odwiertów geotermalnych. Taki projekt mamy, 

mamy dokumentację, mamy zrobione wszystkie analizy. Wniosek, który złożyliśmy do 

Narodowego Funduszu uzyskał akceptację i mamy zadeklarowane 13 500 000,00 zł. Zresztą  

w budżecie naszym zabezpieczone zostały środki blisko 4 000 000,00 zł., na VAT, który jest 

kosztem niekwalifikowanym. Będziemy chcieć rozpocząć wiercenie, być może uda się te jeszcze 

w tym roku. Czekamy, jakie będą efekty, jakie będą wyniki, jaka będzie temperatura, tutaj nie 

ma tej pewności co Matka Ziemia kryje. Badania są bardzo szczegółowe i zatwierdzone przez 

Głównego Geologa Kraju, zatwierdzone przez Ministerstwo Klimatu, zatwierdzone przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i wszystkich ekspertów. Jest takie przypuszczenie, że 

około 2 km pod ziemią jest szansa na uzyskanie temperatury około 60 stopni, co dawałoby 

możliwości zarówno rozwoju obszaru ciepłownictwa. W tym przypadku myślimy głównie  

o osiedlu, między innymi o osiedlu Browarna, dlatego że ono jest grzane z kotłowni lokalnej 

gazowej obsługiwanej przez MPEC. Być może te wody udałoby się wykorzystać w zależności od 

parametrów, od jakichś otwartych basenach, które mogłyby powstać na przestrzeni należącej 

do miasta, właśnie na Pomianowskim Stoku, taki jest plan. Natomiast powiedzmy szczerze, 

koszt utrzymania pływalni jest absurdalnie wysoki. Przypominam, że jest wiele takich miejsc, 

czy takich powiatów, gdzie np. basen jest powiatowy. Wtedy wszystkie gminy zrzucają się na 

jego koszt utrzymania, my dzisiaj drodzy Państwo jesteśmy Gminą, która dokłada kilka milionów 

złotych, bo wiadomo, ponad 5 000 000,00 złotych dokładamy do basenu, czyli te pieniądze, 

które wpływają z biletów, nie pokrywają jego kosztów, trzeba dołożyć, żeby utrzymać krytą 

pływalnię. Żeby ona mogła służyć nie tylko mieszkańcom Gminy Brzesko, naszych siedmiu 

osiedli i 9 sołectw, ale również wszystkim pozostałym, chociażby 6 gminom z terenu powiatu. 

Będziemy rozmawiać, będziemy podejmować rozmowy z włodarzami samorządu, bo być może 

słusznym byłoby, aby taki model finansowania powstał, że gminy pozostałe, które korzystają, 

żeby się też dołożyły. Jeżeli tutaj będzie opór, czy będzie brak zrozumienia, co w dzisiejszych 

czasach może się wydarzyć, to być może przystąpimy do innych procesów, np. karta 

mieszkańca, nad którą już pracujemy, Takie zadanie zleciłem Panu Sekretarzowi, żeby zrobić 

karty mieszkańca i zintegrować wszystkie karty, które są, karta dużej rodziny i wiele innych. 

Nawet kosztem tego, że podnosimy ceny na basenie, podnosimy ceny na lodowisku, ale dla 

naszych mieszkańców, tych, którzy identyfikują się kartą mieszkańca, jest zniżka. Jeżeli inni chcą 
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korzystać na równi z naszymi, to nie może być tak, że tylko z pieniędzy podatników gminy 

Brzesko utrzymujemy te obiekty na najwyższym poziomie. To, co chcemy zrobić, chociażby na 

basenie, bo inwestując w obiekt 20-letni dzisiaj 10 000 000,00 zakładamy, że ten standard  

i jakość będzie duża, ale to są też pieniądze. Dokładamy 5 000 000,00 rocznie z pieniędzy 

naszych podatników, nie tylko po to, żeby inni korzystali. Każdy chcąc korzystać powinien 

partycypować, bo koszty energii, ogrzewania, ocieplenia, obsługi, bo przecież administracja 

kosztuje, państwo zauważyliście, że w ubiegłym roku płaca minimalna wzrosła o 1 200,00 zł., 

 a już są zapowiedzi, że te, wydatki będą jeszcze większe i nas nie stać na to, aby bez końca 

ciągle dokładać i nic nie podnosić. Gmina to mieszkańcy, ile mieszkańcy się złożą, tyle jesteśmy 

w stanie zrealizować, utrzymać infrastrukturę. Tak jak powiedziałem, korzystają również inne 

gminy i wydawać się może za słuszne, że regulujemy cenami w ten sposób, aby te obciążenia 

samorządu gminnego były zoptymalizowane i możliwie najbardziej sprawiedliwe. Dziękuję za 

ten głos, bo widać tutaj i po pierwsze i zaangażowanie jakby świadomość  pierwsze i tych 

kosztów, ale też odpowiedniego wykorzystania tej tkanki i substancji, która wokół naszego 

basenu się znajduje. 

Dziękuję. 

Radni nie zgłosili więcej uwag. 

  2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Brzeska wotum zaufania. 

 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Brzeska wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr 

Duda, Krystyna Gibała, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata 

Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (1) 

Adam Kwaśniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dariusz Bruc, Roman Gurgul, Zbigniew Łanocha 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/15/2024  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Brzeska wotum zaufania – została 

podjęta 

 

 b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Brzesko za rok 2023; 

 

• Celina Łanocha (Skarbnik Gminy) 

Wprowadziła do projektu w.w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Brzesko za rok 2023; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 
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Uchwała nr III/16/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brzesko za rok 2023 – została podjęta. 

 

 c) Absolutorium dla Burmistrza Brzeska z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzesko za rok 

2023; 

 

 

 

  1) przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie; 

 

• Celina Łanocha (Skarbnik Gminy) 

 

Przedstawiła  Uchwałę Nr  S.O. VII.423.9.2024 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Krakowie z dnia 16 kwietnia 2024 r. w sprawie zaopiniowania sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Brzesko za 2023 rok oraz informacji o stanie mienia Gminy Brzesko 

na dzień 31 grudnia 2023 r. 

Skład orzekający postanowił zaopiniować pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Brzeska 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Brzesko za 2023 rok oraz  zaopiniować pozytywnie 

informację o stanie imienia Gminy Brzesko na dzień 31 grudnia 2023 roku. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Brzeska z tytułu wykonania budżetu Gminy Brzesko za 

rok 2023; 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 
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Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Kwaśniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/17/2024 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Brzeska z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Brzesko za rok 2023 – została podjęta  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny – w imieniu prezydium, w imieniu Państwa 

Radnych składam serdeczne gratulacje za wykonanie budżetu za rok 2023, za ten ogrom pracy, 

którą Pan i pańscy pracownicy w Urzędzie Miejskim włożyli w rozwój naszej gminy. Powodzenia 

w kolejnych latach, życzymy powodzenia w realizacji tego, co wspólnie uchwalimy na Radzie 

Miejskiej i wszystkiego dobrego. Serdeczne gratulacje. 

Burmistrz Tomasz Latocha -  Szanowni Państwo, ja również chciałbym podziękować wszystkim 

Państwu obecnym na sali, wszystkim Państwu Radnym. Bardzo dziękuję za to olbrzymie 

zaufanie, za udzielenie absolutorium. Bardzo też dziękuję moim współpracownikom i wszystkim 

szefom, i pracownikom naszych jednostek, naszych spółek, to jest wspólna praca, każdy z nas 

odpowiada za pewien obszar, pewną część, którą tutaj zarządzamy.  

Chciałbym podziękować w sposób szczególny Pani Skarbnik, te wymagania dzisiejsze dotyczące 

kwestii budżetowych, złożoności tej materii, są olbrzymie. Bardzo proszę o kwiaty dla Pani 

Skarbnik, bo mamy przygotowane, chciałem zaraz wręczyć. Te kwiaty są tylko symbolem 

oczywiście za tą wielką pracę. Dziękuję Pani Skarbnik, Panu Doktorowi Brachowi, Zastępcy 

Burmistrza, Panu Sekretarzowi. Jeszcze raz wszystkim Państwu dyrektorom, wszystkim naszym 

fantastycznym współpracownikom. Dziękuję Kierownikom, Dyrektorom jednostek, Prezesom. 

Drodzy Państwo, wielka odpowiedzialność nad nami, ale myślę, że przy dobrej współpracy, przy 

wielkim wspólnym zaangażowaniu, przy tym, co Państwo uchwalicie, my ze swojej strony, jeżeli 

tylko przepisy będą pozwalać, będziemy starać się wykonywać, można powiedzieć, polecenia, 

czy te uchwały podejmowane przez Radę Miejską, jako organ uchwałodawczy, ja reprezentuję 

organ wykonawczy.  
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Chciałbym też w tym miejscu podziękować poprzedniej Radzie, całemu składowi, była wśród nas 

Pani Przewodnicząca Rady, Pani Maria Kądziołka, byli również Radni, którzy dzisiaj nie są 

radnymi, w ich miejsce są nowi Państwo Radni, ale to jest pewna kontynuacja działań, które 

zostały też podjęte, są też nowe pomysły, nowe działania. Jestem naprawdę bardzo wdzięczny  

i deklaruję Państwu, ze wszystkich sił, całą energią jaką posiadamy, będziemy dalej dążyć do jak 

najlepszych rezultatów w misjach, które nam powierzono. Jeszcze raz pięknie i za wszystko 

Państwu dziękuję. 

 

 d) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2024 ; 

W dyskusji wzięli udział: 

• Celina Łanocha (Skarbnik Gminy) 

Wprowadziła do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2024 ; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 
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Uchwała nr III/18/2024 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2024 – 

została podjęta 

 e) zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2024 - 2041; 

W dyskusji wzięli udział: 

• Celina Łanocha (Skarbnik Gminy) 

Wprowadziła do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2024 - 2041; 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/19/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku 

z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 

2024 – 2041 - została podjęta  

 f) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu osobowego nieoznakowanego. 
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W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie 

przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 

dofinansowanie na zakup samochodu osobowego nieoznakowanego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Kwaśniak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/20/2024 

 g) nadania tytułu honorowego " Honorowy Obywatel Miasta Brzeska " 

• Piotr Duda ( Przewodniczący Kapituły Nadawania Tytułów 

Honorowych) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Bogusław Sambor  odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania tytułu honorowego " Honorowy Obywatel Miasta Brzeska " 

Głosowano w sprawie 

nadania tytułu honorowego " Honorowy Obywatel Miasta Brzeska " 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/21/2024 w sprawie nadania tytułu honorowego " Honorowy Obywatel Miasta 

Brzeska "- została podjęta  

 h) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brzesko na lata 2023-

2025 ; 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie 
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zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brzesko na lata 2023-

2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Lubowiecka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/22/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brzesko na lata 2023-

2025 – została podjęta   

 i) zmiany Uchwały Nr LXVIII/516/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 29 listopada 2023 r.  

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku położonym na terenie Gminy Brzesko, wpisanym do rejestru lub 

znajdującym sie w gminnej ewidencji zabytków 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie 
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zmiany Uchwały Nr LXVIII/516/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 29 listopada 2023 r.  

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku położonym na terenie Gminy Brzesko, wpisanym do rejestru lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamil Trąba 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/23/2024 w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVIII/516/2023 Rady Miejskiej w 

Brzesku z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie 

Gminy Brzesko, wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków – 

została podjęta  

 j) udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marii Magdaleny i św. 

Stanisława BM w Szczepanowie na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag. 
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Głosowano w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marii Magdaleny i św. Stanisława 

BM w Szczepanowie na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Daniel Szczupał, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Sambor 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamil Trąba 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/24/2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

św. Marii Magdaleny i św. Stanisława BM w Szczepanowie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków – 

została podjęta  

 k) zmieniająca Uchwałę Rady Miejskiej w Brzesku Nr LXXIV/563/2024 z dnia 24 kwietnia 2024 

r. w sprawie udzielenia dotacji celowej Zgromadzeniu Sióstr Służebniczek w Jasieniu na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej 

Ewidencji Zabytków; 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca Uchwałę Rady Miejskiej w Brzesku Nr LXXIV/563/2024 z dnia 24 kwietnia 2024 r. w 

sprawie udzielenia dotacji celowej Zgromadzeniu Sióstr Służebniczek w Jasieniu na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej 

Ewidencji Zabytków; 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Daniel Szczupał, 

Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Sambor 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamil Trąba 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/25/2024 w sprawie zmieniająca Uchwałę Rady Miejskiej w Brzesku Nr 

LXXIV/563/2024 z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Zgromadzeniu Sióstr Służebniczek w Jasieniu na prace konserwatorskie, restauratorskie, 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków – została podjęta 

 l) w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. NMP Matki Kościoła i 

św. Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 
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Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. NMP Matki Kościoła i św. 

Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/26/2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

NMP Matki Kościoła i św. Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków 

– została podjęta 

 m) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Gminy Brzesko; 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający sie o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Gminy Brzesko; 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Bogusław Babicz, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, 

Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil 

Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Borowiecka 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/27/2024  w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Brzesko – została 

podjęta. 

 n) przyjęcia Gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób 

doznających przemocy domowej dla gminy Brzesko na lata 2024-2030. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Wprowadził do projektu w/w uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 
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• Adam Kwaśniak (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Mam pytanie, które złożyłem już na komisji w sprawie niebieskich kart. Na tej komisji 

dowiedziałem się, że niebieska karta faktycznie jest niebieska, a kopie są już w białym kolorze. 

I miałem się dowiedzieć od Pani Kochańskiej  ile jest otwartych tak zwanych kart niebieskich. Bo 

mamy tam podane co roku ile jest zakładanych, ale ile jest aktualnych wszystkich kart. Jeżeli 

można prosiłbym o odpowiedź. 

       • Ludmiła Kochańska  (Przedstawiciel MOPS) 

 

 

Możemy powiedzieć na dzień dzisiejszy, że ile jest nowych kart założonych, bo to pilotujemy, 

rejestruję je na co dzień ja, więc mogę powiedzieć, że jest 45 nowych kart. Natomiast cały czas 

prowadzimy niebieskie karty, które są założone w latach ubiegłych, bo czasami prowadzimy trzy 

lata, czasami trzy miesiące, czasami półtora roku, te karty są w grupach diagnostyczno-

pomocowych, które pracują z tą rodziną. Jeżeli Pan Radny będzie dalej oscylował w tym, że chce 

ile jest na dzień dzisiejszy, ja obiecuję, że to policzę i Panu Radnemu odpowiem. Dlatego, że to 

jest sprawa dynamiczna. Czasami trzy karty trafiają do zespołu w ciągu jednego dnia. Czasami 

jest jedna zamykana, inna otwierana. Dlatego to bardzo trudno, żebym ja tu dzisiaj 

odpowiedziała, ile dzisiaj niebieskich kart jest w trakcie, jest otwartych i są prowadzone 

działania. Natomiast tak jak mówię, zawsze na koniec roku są one liczone, ile jest tych kart i tak 

na przykład 82 nowe karty były w tamtym roku i cały czas prowadzone, więc było 267 aż 

posiedzeń grup diagnostyczno-pomocowych, które prowadziły działania naprawcze z rodziną,  

z osobą doznającą przemocy z osobą stosującą przemoc i tak to wygląda. 

Burmistrz Tomasz Latocha -  W takim razie myślę, że taką informację o ilości kart bardzo proszę 

o przygotowanie na piśmie, przekazanie do Biura Rady, a Państwo przekażą Panu Radnemu 

Kwaśniakowi, jako zadającemu pytanie. 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia Gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających 

przemocy domowej  dla gminy Brzesko na lata 2024-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 
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Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga 

Dadej, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna 

Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/28/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej  dla gminy Brzesko na lata 2024-

2030. – została podjęta  

 o)  uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku. 

• Adrian Zaleśny(Przewodniczący Rady Miejskiej) 

Podjęcie takiej uchwały jest konieczne w związku z zawiązaniem w ramach Rady Miejskiej  

w Brzesku klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości ten, że klub radnych nie ma swojego 

przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej, a obliguje do tego regulamin komisji. 

W związku z tym bardzo proszę o zgłoszenie przedstawiciela klubu radnych Prawa  

i Sprawiedliwości do prac w Komisji Rewizyjnej. Bardzo proszę, Panie Radny. 

• Adam Kwaśniak (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Zgłosił kandydaturę Dariusza Bruca. 

Radny wyraził zgodę. 

Głosowano w sprawie 

zamknięcia listy kandydatów  na członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr 

Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 
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Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel 

Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Bruc 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny przedstawił projekt uchwały w sprawie  

uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku 

Głosowano w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brzesku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr 

Duda, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, 

Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel 

Szczupał, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Bruc 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Filip 

Uchwała nr III/29/2024 w sprawie  uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Brzesku – została podjęta. 
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Ad.11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brzesku w sprawie udzielonych 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania w okresie międzysesyjnym. 

• Jadwiga Dadej (Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej ) 

Przedstawiła w/w sprawozdanie. 

Ad.12. Interpelacje Radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dariusz Bruc (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Zgłosił interpelację dot. utwardzenia nawierzchni drogi gminnej na ul. Zarzecze i części ul. 

Sąsiedzkiej w Mokrzyskach. 

Pełna treść interpelacji znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

 

• Seweryn Kozub (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Zgłosił interpelację dot. inicjatywy utworzenia ścieżek rekreacyjno – edukacyjnych  

w „Słotwińskim” lesie.  

Pełna treść interpelacji znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

 

Ad.13. Zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Zgłosiła następujące wnioski: 

1) Prośbę mieszkańców ul. Wiejskiej , szczególnie osób niepełnosprawnych o wybudowanie 

progu zwalniającego na ul. Wiejskiej w Brzesku, 

2) W związku z zaplanowanymi pracami  związanymi z położeniem nakładki asfaltowej – na 

ul. Obwodowej- Kossaka – zawnioskowała o oznaczenie w tym obrębie, miejsc postoju 

dla osób niepełnosprawnych. 

3) W związku z licznymi sygnałami zgłaszanymi przez podróżnych poprosiła o rozważenie 

możliwości zmiany trasy  przejazdu autobusów kursowych i uruchomienie przystanku 

autobusowego na żądanie na ul. Leśnej  w kierunku Krakowa. 

Pełna treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 
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• Seweryn Kozub (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Zgłosił pisemne zapytania w sprawach: 

1) Wielkości otrzymanych subwencji oświatowej dla Gminy Brzesko, 

2) Organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży, oraz złożonych wniosków w tym zakresie . 

 

• Bogusław Babicz (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Zgłosił pisemne zapytanie w sprawach: 

1)  zamontowania progu zwalniającego na ul. Kossaka, 

  

2) Budowy chodnika przy ul. Jasnej na odcinku od. Ul. Konstytucji 3-maja do ul. Leśnej w 

Brzesku. 

• Seweryn Kozub (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

W uzupełnieniu wcześniejszej wypowiedzi zgłosił zapytanie, czy Gmina Brzesko jako organ 

prowadzący aplikowała w programach Ministerstwa Sportu w 2024 r. 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Odniosła się  do wypowiedzi Pana Radnego Babicza, jako Przewodnicząca wspomnianego 

osiedla, dodała, że ten wniosek w pełni uzasadniony. Co roku składamy taki wniosek do budżetu 

i w tym roku też będzie złożony. Poszerzę ten wniosek o odcinek ul. Jasnej w kierunku  

w kierunku zjazdu z autostrady, brakuje tam również oświetlenia.                                              

• Agata Podłęcka (Radna Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Zapytała o możliwość wzmożenia patroli przy Galerii Odyseja, zwłaszcza na górnym parkingu, 

gdzie gromadzi się młodzież, również nieletnia, która utrudnia mieszkańcom normalne 

funkcjonowanie i przemieszczanie się po parkingu jak i po samym obiekcie. 

 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Odniósł się na bieżąco zapytań, poinformował, że na pozostałe  zostaną udzielone pisemne 

odpowiedzi. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 
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Ad.14. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Adam Kwaśniak (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Przedstawił prośbę mieszkańców i zapytanie, czy jest możliwość wybudowania tak zwanego 

wyniesionego przejścia dla pieszych na ul. Uczestników ruchu oporu obok skrzyżowania  

z Legionów Piłsudskiego. Według mieszkańców jest to taki punkt bardzo niebezpieczny dla 

przechodzących przez jezdnię ze względu na to, że dość szybko kierowcy tam przejeżdżają, jest 

również duże nasilenie ruchu 

• Bogusław Sambor (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w 

Brzesku) 

Ponowił prośbę do  Burmistrza o zapewnienie bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych na  

ul. Mickiewicza.  Przypomniał, że składał już wniosek w tej sprawie,  aby zwrócić się do GDDK  

o możliwość zainstalowania takich wibropasów na przejściu dla pieszych na ulicy Mickiewicza 

tuż za mostem na Uszwicy. GDDK negatywnie ustosunkowała się do tej prośby twierdząc, że na 

drodze krajowej takich wibropastów nie można zainstalować. Natomiast może zwrócić się  

z propozycją o inne zabezpieczenia, które można zainstalować w wskazanym miejscu. 

Zwrócił się również  ponownie z prośbą o możliwość zamontowania ławek przy Alejce, przy 

Pałacu Goetza. Miejsce jest to bardzo często odwiedzane przez mieszkańców pobliskich osiedli. 

Zdarza się, że brakuje przy sprzyjającym pogodzie miejsc i przy okazji gdyby przy każdej ławce 

pojawił się kosz na śmieci. 

 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Wyraziła prośbę z uwagi, że na ostatniej sesji zgłaszała Park Wypoczynku i Rekreacji na terenie 

osiedla. Tam są trzy ławki zdewastowane, mają uszkodzone siedzenia. Czy będzie możliwa, 

jeszcze w tym czasie wakacyjnym naprawa tych ławek? 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Odniósł się szczegółowo do przedstawionych wniosków, przedstawił możliwości ich realizacji. 

Pełna treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

Ad.15. Wolne wnioski i zapytania. 

W dyskusji wzięli udział: 
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• Kamil Trąba (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Brzesku ) 

Zasygnalizował Radzie Miejskiej problem dotyczący złej sytuacji kadrowej i środowiska 

pielęgniarskiego w Brzeskim szpitalu. Oznajmił ,że temat ten był przedmiotem analizy na 

ostatniej sesji Rady Powiatu Brzeskiego. Zaproponował  zaproszenie na posiedzenie Komisji 

Spraw Społecznych  lub na sesję Rady Miejskiej Panią Dyrektor Szpitala, abyśmy  mogli na te 

tematy porozmawiać, poruszyć sprawy  polityki kadrowo-płacowej oraz działalności szpitala. 

• Seweryn Kozub (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Odnosząc się do  Raportu  o stanie gminy za rok 2023, zapytał w kwestii geotermii.  Myślę, że nie 

tylko ja jestem zainteresowany ale również mieszkańcy naszego miasta i gminy. Zapytał, na 

jakim etapie obecnie się znajdujemy, jeśli chodzi o kwestię związaną z tym odwiertem 

wydobywczo-poszukiwawczym? Na jakim etapie znajduje się to działanie? 

Drugie moje pytanie, jest mi to bardzo bliskie, bo to z obszaru sportu. Na jakim etapie z kolei jest 

opracowywanie dokumentacji projektowej remontu naszego stadionu przy Okocimskiej. 

 

• Zbigniew Łanocha (Radny Rady Miejskiej w Brzesku ) 

Zawnioskował w imieniu mieszkańców Jasienia o powiększenie parkingu przy dworcu PKP  

Jasieniu przy ulicy Kasprowicza. Parking, który był wykonany przy remoncie dworca mieści 

maksymalnie 10 pojazdów osobowych. Bardzo duża grupa osób, studentów oraz dojeżdżających 

do pracy osób korzysta z transportu PKP i parkują na dziko na prywatnych działkach. 

 

• Bogusław Sambor (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w 

Brzesku ) 

Przypominał o projekcie, który składał na ręce ówczesnego Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Krzysztofa Ojczyka, była to propozycję budowy zbiornika retencyjnego w Ogródku 

Jordanowskim. W związku z zdarzającym się przy burzach, zalewaniem ulic uczestników ruchu 

oporu, można zrealizować ten projekt i w taki sposób rozwiązać ten problem. W ówczesnym 

czasie ten kosztorys był szacowany na około kilkaset tysięcy złotych. Mam świadomość, że teraz 

to będzie przynajmniej  dwa razy tyle. Natomiast ja pozwolę sobie Panu Burmistrzowi 

przedstawić dokumentację zgromadzoną przeze mnie. Może warto byłoby oszacować dzisiaj te 

koszty ewentualnie poczekać na jakieś możliwości dofinansowania takiego projektu. 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska) 

Odniósł się szczegółowo do przedstawionych wniosków, przedstawił możliwości ich realizacji. 

Pełna treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 
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W tym miejscu posiedzenia Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny udzielił głosu 

mieszkańcom uczestniczącym w obradach sesji, którzy   zgłaszali chęć zabrania głosu. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• Mieszkanka ul. Uczestników Ruchu Oporu  

Zgłosiła następujące problemy: 

1) Zapytała czy w związku z wymalowanymi pasami bezpieczeństwa planowany jest na tej 

ulicy parking? Ulica o której mówiła jest bardzo uczęszczana przez różne pojazdy, w tym 

busy i autobusy, co powoduje duży ruch od wczesnych godzin porannych do późnego 

popołudnia. Wprowadzenie nowych oznaczeń na ulicy mogłoby utrudnić mieszkańcom  

wyjazd z garażu ze względu na wąską przestrzeń. Dodatkowo mają problem z wjazdem 

do swoich garaży , szczególnie po godz. 16, co prowadzi do tamowania ruchu, są  

w związku z tym zgłoszenia na policję. Zapytała , czy była jakaś opinia policji odnośnie 

pasów bezpieczeństwa i parkowania samochodów dla mieszkańców w/w ulicy. 

Zamiast tworzyć parking na tej ulicy zaproponowała inne lokalizacje, takie jak po drugiej 

stronie ulicy, na rynku lub na ulicy Głowackiego. 

2) Przedstawiła również problemy z kanalizacją. Ulica jest narażona na zalania w okresach 

większych opadów. W mieszkaniu, mimo zamontowanej zasuwy w kanalizacji, woda 

mieszana wchodzi do domów, co jest wynikiem błędnie wykonanej kanalizacji. 

3) Poruszyła także problem bezpieczeństwa w Ogródku Jordanowskim. Zaproponowała 

zwiększenie liczby policjantów o tej okolicy, gdzie dochodzi do różnych nieprzyjemnych 

incydentów. Ogródek jest otwarty całą noc i nie przestrzegane są zasady dotyczące 

zakazu wjazdu rowerami i hulajnogami. 

• Tomasz Latocha ( Burmistrz Brzeska)  

Odniósł się do zgłaszanych przez mieszkankę problemów.  

Pełna treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

• Mieszkaniec sołectwa Jasień 

Zapytał, dlaczego uchwała zebrania wiejskiego w Jasieniu odbytego 26 września 2021 do dnia 

dzisiejszego nie jest wykonana. Może należałoby powiedzieć uczciwie mieszkańcom bywającym 

na zebraniu, by nie mieli złudzeń, że ich uchwały podejmowane nie mają żadnej mocy prawnej. 

Poprosiło pisemną odpowiedź na złożony wniosek. 

• Mieszkaniec Brzeska 
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Przedstawił nowym członkom Rady Miejskiej apel z a zarazem prośbę o zajęcie się problemem 

parkingów, szczegółowo wskazał czego on dotyczył oraz przedstawił propozycję 30-minutowego 

darmowego parkingu dla wszystkich kierowców w mieście, aby ożywić to miasto. 

• Grzegorz Brach (Zastępca Burmistrza) 

Odniósł się do przedstawionego tematu w sprawie Strefy Płatnego Parkowania. 

Pełna treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

• Tomasz Latocha ( Burmistrz Brzeska)  

Odniósł się do wypowiedzi mieszkańca sołectwa Jasień w kwestii uchwały zebrania wiejskiego  

w Jasieniu. 

Pełna treść wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie elektronicznym. 

 

• Adrian Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej) 

Stwierdził, że ze strony Państwa Radnych nie widzi więcej zgłoszeń do dyskusji. Wierzę, że ze 

strony Państwa mieszkańców każdy kto zechciał zabrać głos taką możliwość miał. Zostały 

złożone wnioski, udzielone odpowiedzi, na pozostałe, jak również złożone na piśmie, na pewno 

taką odpowiedź otrzyma. 

Ad.16. Zamknięcie obrad Sesji. 

• Adrian Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej) 

Bardzo Państwu dziękuję za udział, dziękuję za dyskusję, dziękuję Państwu mieszkańcom za 

udział w dzisiejszej sesji i do zobaczenia na kolejnych obradach. 

• Tomasz Latocha (Burmistrz Brzeska)  

Również bardzo serdecznie dziękuję Państwu za owocne dyskusje, za udzielone absolutorium. 

No i życzę udanych wakacji, części urlopów, jeżeli ktoś planuje jeszcze w lipcu. Dziękuję 
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